
Referat fra bestyrelsesmødet i Ribe Fjernvarme afholdt d. 19. juni 2019.  

Deltagere: Henrik Holst, Henrik Frederiksen, Mathias Olesen, Anders Fabricius, Vagn Sørensen og Richard 

Boisen.  

Dagsorden: 

1) Referat sidste møde gennemgås og underskrives.  

a) formanden (medd.) 

b) Driftslederen (medd.) 

       2) Status LT 2 veksler – motor 1 til motor 3. 

                  a) Status for projektet. 

                  b) Finansiering   

       3) Eventuelt / næste møde. 

 

 

Ad 1) Referat fra mødet den 8/5-2019 blev godkendt og underskrevet. 

a) Richard og jeg deltager ved PULS-arrangementet af Dansk Fjernvarme, den 20. juni 2019 med et 

spændende og relevant program. 

b) Driftslederens medd. 

1. Nyt stik Tønnesensvej 4, rep af stik hundegade 16 og 18, bestilt dele til stik til 6 huse ved 

gammel spejderhytte. 

2. Deltaget i temadag om varmepumper Christiansfeld. 

3. Udført kontrol af dårlig afkøling. 

4. Montering af pumper Nørremark 1 og boligforening 

5. Rep af røggassuger på flis kedel revner pga vibrationer, måske vi skal havde en ny pris 120 

tkr. 

6. fået godkendt gaskompressor installation 

7. Generatorer leveret og monteret, samt opstart af motorer for se om de kører som de skal. 

8. Ledningsarbejde i Korsbrødregade, samgravning med andre forsyninger. 

9. indmåling af ledningsdata og kommunikation, om problemer indmåling. 

10. KKJ deltaget i erfa møde i Ølgod. 

Ad 2) a) Kontrakten med ICS er underskrevet og levering forventes i uge 37 og ibrugtagning i uge 45. LT 

veksler forventes leveret i uge 39-40. Byggetilladelsen arbejdes der på. Byggearbejder med flytning af div. 



ledning m.m. er igangsat. Bygningen opføres der hvor den gamle olietank lå. Vedr. transformeranlægget 

afventes p.t. tilbud. Rørarbejder er under projektering. Ligeledes vedr. SRO-anlægget. Lokalplanen har 

været i intern høring. Køb af jord behandles i byrådet d. 19/8-19. Lokalplanen forventes i offentlig høring i 

august måned – endelig godkendelse forventes lige før jul 2019. Akkumuleringstanken her forventes 

opførelsen at kunne igangsættes i januar 2020. Opgørelse over økonomien viser p.t. 12,6 mill. kr. som 

forventet. b) Finansiering. Status er at der ansøgninger fremsendt/under behandling til/hos Nykredit, BRF 

Kredit gennem Jyske Bank og Esbjerg Kommune om en kommunegaranti i forhold til lån hos 

Kommunekredit. Ansøgning om kommunegaranti forventes besluttet i byrådet i august måned 2019. 

Nykredit har afgivet et såkaldt vejledende tilbud/låneberegning. Fra BRF Kredit har vi endnu ikke modtaget 

et egentlig tilbud. Vi afventer derfor tilbuddene til endelig vurdering og beslutning. Der er aftalt at der ikke 

indgås aftaler om leverancer/byggearbejder før finansieringen er endelig på plads.   

Ad 3) Næste bestyrelsesmøde blev aftalt til afholdelse 22. august 2019 kl. 18,30. 

20/6-19 /referent Vagn Sørensen   


